
Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 27. února 2019 v ČRo od 10.00 hod 

                    v regionálním studiu ČRo Region, Hybešova 10, Praha 8 – Karlín.  

 

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Vítězslav Jandák, Ivan Vodochodský, Petr Arenberger, 

Zdeněk Mahdal, členové Rady ČRo 

Omluveni: -  

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

Jiří Hošna, ředitel Komunikace, marketingu a obchodu ČRo 

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 2. 2019 

 

3. Kritéria odměny generálního ředitele za 2. pololetí 2018 

 

4. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Dotazy k dodaným materiálům od vedení ČRo 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

5. Příprava a editace VZ o činnosti ČRo 2018 

 

6. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

7. Příprava veřejné schůze 

 

8. Různé – první jednání DK 

 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 13. 2. 2019 – předložený návrh zápisu byl bez 

připomínek. 

 

3) Kritéria odměny generálního ředitele za 2. pololetí 2018 - H. Dohnálková zahájila debatu ohledně 

odměny generálního ředitele za 2. pololetí 2018, zprávu ohledně ekonomického kritéria odměny 

vypracoval ještě za minulou dozorčí komisi F. Hejl a na veřejné schůzi ji předsedkyně Rady ocituje. 

Plnění rámcového plánu prostudoval a na veřejné schůzi okomentuje J. Vejvoda. Předsedkyně Rady 

upozornila, že nebylo splněno kritérium podílu ČRo na rozhlasovém trhu ve výši  22,2% . 

 

Dále proběhla debata ohledně informací o ukončení smlouvy o spolupráci ČRo s hudebním redaktorem 

J. Černým a o nákupu nového vozu pro generálního ředitele ČRo, které se objevily v médiích a na které 

byli členové Rady dotazováni, radní požádají vedení rozhlasu o vysvětlení. 

 

 



 

4) Setkání s vedením ČRo 10.30, Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo, Josef Havel, Jiří 

Hošna, ředitel Komunikace, marketingu a obchodu ČRo, Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

- dotazy k dodaným materiálům od vedení ČRo – úvodem J. Menger omluvil generálního ředitele 

z dnešního jednání.  

- příprava veřejné schůze - H. Dohnálková zopakovala body programu na dnešní veřejnou schůzi,  

J. Menger upřesnil – prezentaci k výsledkům poslechovosti povede V. Hradecký a J. Malina, informace  

o rozhlasových poplatcích uvede M. Vojslavský, zprávu o činnosti ombudsmana M. Pokorný a vývoj 

digitalizace K. Zýka.  

H. Dohnálková se dotázala na okolnosti skončení spolupráce s hudebním redaktorem J. Černým,  

J. Menger osvětlil průběh ukončení spolupráce, na případné dotazy na veřejné schůzi odpoví O. 

Nováček, který v současné době vede stanici Dvojka. 

H. Dohnálková se dotázala na činnost J. Orta v ČRo, který se angažuje v hnutí Klinika, J. Menger 

vysvětlil, že se jedná o externího spolupracovníka Radia Wave který připravuje pořad s náboženskou 

tématikou. Události ohledně hnutí Klinika pokrýval pro Český rozhlas zásadně tým zpravodajství.  

H. Dohnálková se dotázala na další vývoj ve stížnosti JUDr. K. Samkové ohledně reportáží J. Kroupy,   

J. Menger odpověděl, že žalobu řeší právní oddělení rozhlasu, s odpovědí paní Samkové bude Rada 

seznámena. 

J. Vejvoda se dotázal na nákup nového osobního vozu pro generálního ředitele, J. Menger vysvětlil, že 

se jednalo o řádné výběrové řízení, které rozhlas vypsal, ale do kterého se přihlásili pouze dva zájemci a 

shodou okolností oba nabídli vůz Volvo. Automobilka Škoda, ani její dealeři, se nepřihlásili, proto se 

rozhlas rozhodl v tomto výběrovém řízení pro vůz Volvo, zrušení veřejné zakázky by bylo 

napadnutelné. Podle platných zákonů o veřejných zakázkách rozhlas nemůže automobily kupovat 

napřímo. V. Jandák uvedl, že Rada by se měla setkat se zástupci odborů, kteří na tuto koupi upozornili a 

vyjasnit si okolnosti nákupu, dle jeho názoru začínají rozhlasové odbory pracovat politicky a to není 

jejich práce. H. Dohnálková upřesnila, že schůzka s vedením odborové organizace je již delší dobu 

plánována.   

- různé - H. Dohnálková se dotázala, zda do programu festivalu Prix Bohemia Radio v dubnu 

v Olomouci bude zařazena debata na téma vulgarity ve veřejnoprávních médiích a zda se jí zúčastní 

zástupci RRTV, J. Hošna informoval, že debata je v programu plánována, zástupci RRTV byli zváni, ale 

doposud neodpověděli, nicméně v zápisu z jednání RRTV bylo uvedeno, že se debaty nezúčastní.      

 

 

5) Příprava a editace VZ o činnosti ČRo 2018 – H. Dohnálková informovala radní o vypracování 

úvodní kapitoly výroční zprávy, která bude všem radním zaslána k připomínkování. Tajemnice Rady 

požádala o urychlené zaslání editovaných částí ty radní, kteří tak ještě neučinili. Začátkem příštího týdne 

musí zprávu zkompletovat a připravit k jazykové korektuře a grafickému zpracování.  

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda shrnul stížnosti, které jsou připraveny k projednávání 

na dnešní veřejné schůzi, k návrhům odpovědí, které připravil J. Vejvoda již nebyly žádné připomínky.  

 

7) Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková zopakovala body programu připravené na dnešní 

veřejnou schůzi, ve kterých již nedošlo k žádným změnám. 

 

8) Různé – H. Dohnálková informovala o prvním jednání nové dozorčí komise, které se konalo 25. 2. 

2019, předsedou DK byl zvolen J. Šuchman, místopředsedou F. Hejl. 

Závěrem radní debatovali o návštěvě festivalu Prix Bohemia Radia začátkem dubna v Olomouci, do 

konce týdne tajemnici nahlásí svoji účast s informacemi o délce pobytu.   

 

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2019: 

 

 

Březen           st  13. 3.  13.00 jednání předsednictva 

                                                27. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

 



Duben                     st              10. 4.  13.00 jednání předsednictva 

  24. 4.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Květen         st              15. 5.  13.00 jednání předsednictva 

  29. 5.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Červen                    st              12. 6.  13.00 jednání předsednictva 

  26. 6.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 


